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Geacht College, 
 
Graag zouden wij inzicht hebben in de gevolgen voor Helmond van het ‘’Jetten-decreet’’ om 
energiecontracten bij de Russische leverancier Gazprom op te zeggen. Wij stellen u daarom de volgende 
vragen: 
 
OMO scholengroep Helmond 
  

1. Bent u bekend met het artikel ‘’Noodkreet scholen over buitensporige gasrekening’’? Zo ja, was u 
hier al eerder van op de hoogte? 

2. In hoeverre is dit decreet in Helmond aan de orde geweest bij scholengroep OMO, welke nu geen 
contract meer hebben lopen bij Gazprom? 

3. Hoe hard worden deze vier scholen in Helmond hierdoor geraakt? 
4. Is de Gemeente van plan om hier tijdig een vangnet voor op te zetten? 
5. In hoeverre kan de kwaliteit van het onderwijs gewaarborgd blijven als de lasten zo hoog op zullen 

lopen? 

 

 
Namens de fractie Helder Helmond, 
David Luijs 
Stefanie Brugmans  
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

6. Bent u bekend met het artikel ‘’Noodkreet scholen over buitensporige gasrekening’’? Zo ja, was u 
hier al eerder van op de hoogte? 

Ja, wij zijn bekend met het artikel. Wij waren echter niet eerder op de hoogte van de correspondentie tussen 
OMO en de minister. Uiteraard zien en horen we dat scholen, net als andere maatschappelijke organisaties, 
inwoners en ondernemers, worden getroffen door de huidige koopkrachtcrisis. 

 
7. In hoeverre is dit decreet in Helmond aan de orde geweest bij scholengroep OMO, welke nu geen 

contract meer hebben lopen bij Gazprom? 

Wij zijn niet betrokken bij de correspondentie tussen OMO en de minister. 
 

8. Hoe hard worden deze vier scholen in Helmond hierdoor geraakt? 

Wij hebben op dit moment geen inhoudelijk zicht op de impact van de energiecrisis op de vier scholen van 
OMO, of de andere scholen in onze gemeente. Schoolbesturen ontvangen vanuit het rijk een vergoeding 
voor hun exploitatielasten (de energiekosten en overige gebruikerslasten). 
 

9. Is de Gemeente van plan om hier tijdig een vangnet voor op te zetten? 

De bekostiging van de exploitatie van het onderwijs is een verantwoordelijkheid van het Rijk. Als gemeente 
spelen wij hierin geen rol. Op Rijksniveau is aangekondigd dat voor maatschappelijke organisaties en 
ondernemers nagedacht wordt over een pakket om de effecten van de hoge stijging van de energiekosten te 
dempen. We verwachten half november duidelijkheid vanuit het Rijk hierover. In de tussentijd wordt hierover 
vanuit de landelijke koepelorganisaties voor het primair en voortgezet onderwijs nauw contact gehouden met 
het ministerie van OCW.  
 

10. In hoeverre kan de kwaliteit van het onderwijs gewaarborgd blijven als de lasten zo hoog op zullen 
lopen? 

In het overleg met de schoolbesturen (en kinderopvang), dat wij periodiek voeren, zal het e.e.a. aan de orde 
komen en zullen we met elkaar bespreken hoe we hen hierin eventueel verder kunnen ondersteunen.  
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 


